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A hugely significant political novel for the late twentieth-century from one of the
outstanding writers of the modern era. In a London squat a band of bourgeois
revolutionaries are united by a loathing of the waste and cruelty they see around them.
These maladjusted malcontents try desperately to become involved in terrorist
activities far beyond their level of competence. Only Alice seems capable of organising
anything. Motherly, practical and determined, she is also easily exploited by the group
and ideal fodder for a more dangerous and potent cause. Eventually their naive radical
fantasies turn into a chaos of real destruction, but the aftermath is not as exciting as
they had hoped. Nonetheless, while they may not have changed the world, their lives
will never be the same again!

作者介绍: 

多丽丝·莱辛，（1919.10.22-
）出生于伊朗，英国当代最重要的作家之一，被誉为继弗吉尼亚·伍尔芙之后最伟大的
女性作家，多次获得诺贝尔文学奖提名及多个世界级文学奖项，2007年诺贝尔文学奖
得主暨第十一个获得诺奖的女作家。代表作有《青草在歌唱》、“暴力的孩子们”五部
曲（《玛莎•奎斯特》等）、《金色笔记》、《好人恐怖分子》等。
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评论

The best part is Alice's last conversation with her mother, Dorothy.
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书评

愤怒的红色屋顶
多丽丝•莱辛是谁？这个名字为更多的中国读者所熟知应该是在2007年她获得诺贝尔
文学奖之后。此前，她的名字跟她的书也许置身于一长串女权主义读物的书列中，虽然
她自己一直对女权主义保持警惕。在一篇她的访谈中，我们看到照片上她满头银发，笑
容慈祥，眼睛里...  

-----------------------------
在网上搜到的中文译名 大众版的是《善良的恐怖分子》 雷人版的是《好恐怖分子》
搞怪版的怕就是《好人恐怖分子》啦 不是把英文直接断开了 THE GOOD
/TERRORIST译的吧？ 抛开奇怪的书名 这本小说掂在手里还是很有感觉的
封面很是先声夺人啊 译著的翻译水平呢 没看过英文原著...  
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